

Recommended use: A factor in the maintenance of good health. Helps the body to metabolize fats and proteins. Helps in the development and maintenance of bones, cartilage, and gums. Helps in connective tissue formation and wound healing. An antioxidant for the maintenance of good health and helps to prevent vitamin C deficiency.

Recommended dose (adults): Mix 1 scoop (1.5 tsp) with 125 ml of water. Once per day.

Medicinal ingredients: Each scoop (1.5 tsp) contains:
Vitamin C (Re-natured vitamin C, Sodium ascorbate) 2 g
Açaï (*Euterpe oleracea*, fruit, 4:1 QCE 2 g) 500 mg

Non-medicinal ingredients: Citric acid, potassium bicarbonate, malic acid, silicon dioxide, natural flavours (orange, mango, pineapple), stevia extract.

Caution/warnings: Consult a health care practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding.

Known adverse reactions: Hypersensitivity/allergy has been known to occur to Açaï or plants of the *Arecaceae* family. In such a case, discontinue use.

Store in a tightly closed container in a cool, dry place.

Safety sealed for your protection. Do not use if seal is broken or missing.



*Only available from healthcare professionals.
Seulement disponible via un professionnel de la santé.*



BIOMED™

Usage recommandé : Contribue au maintien d'une bonne santé. Aide le corps à métaboliser les lipides et les protéines. Aide au développement et au maintien des os, des cartilages et des gencives. Aide à la formation des tissus conjonctifs. Aide à la cicatrisation des plaies. Un antioxydant pour le maintien d'une bonne santé. Aide à prévenir la carence en vitamine C.

Dosage recommandé (adultes) : Mélanger 1 mesure (1,5 c. à thé) avec 125 ml d'eau. 1 fois par jour.

Ingrédients médicinaux : Chaque mesure (1,5 c. à thé) contient :
Vitamine C (vitamine C renaturée, ascorbate de sodium) 2 g
Açaï (*Euterpe oleracea*, fruit, 4:1 QCE 2 g) 500 mg

Ingrédients non médicinaux : Acide citrique, bicarbonate de potassium, acide malique, dioxyde de silicium, arômes naturels (orange, mangue, ananas), extrait de stévia.

Mises en garde : Consulter un professionnel de la santé avant usage si vous êtes enceinte ou si vous allaitez.

Effets secondaires connus : Une hypersensibilité/allergie à l'Açaï ou aux plantes de la famille des *Arécacées* peut se développer. Dans ce cas, cesser l'utilisation.

Entreposer dans un contenant bien fermé dans un endroit frais et sec.

Sceau de sécurité pour votre protection. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé ou manquant.

Distributed by/Distribué par:

🇨🇦 **Biomed International Products Corp.** L:

102-3738 North Fraser Way,

Burnaby, BC, V5G 5G7 Canada

1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp:

C Boost

TROPICAL FRUIT FLAVOUR DRINK MIX
SAVEUR DE FRUITS TROPICAUX

with Açaï Berry/avec baies d'açaï

227 GRAMS/
GRAMMES



NPN 80084680